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Protokół Nr 1 / 2024
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej; Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;

Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej; Komisji Gospodarki Komunalnej;
Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta; Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki

Społecznej oraz Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka
które odbyło się 6 czerwca 2024 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1604, a zakończyło się o godz. 1649.

Stan członków Komisji Rewizyjnej – 6
Obecnych – 5

Stan członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 3
Obecnych – 2 

Stan członków Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej – 7
Obecnych – 6 

Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 8
Obecnych – 7

Stan członków Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta – 8
Obecnych – 7

Stan członków Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej – 9
Obecnych – 7

Stan członków Komisji Kultury, Sportu i Turystyki – 9

Obecnych – 8

Listy obecności członków poszczególnych komisji stanowią  załączniki nr 1, 2, 3, 4, 5, 6 i 7 do
niniejszego protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Spotkaniu przewodniczyła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej.



Porządek posiedzenia:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Rozpatrzenie  i  zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  Gminy-Miasto  Płock  wraz  ze

sprawozdaniem  z  wykonania  Budżetu  Miasta  Płocka  za  2023  rok,  z  wykonania  planów
finansowych samorządowych instytucji  kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto
Płock (wydanie opinii przez poszczególne Komisje Rady Miasta Płocka).

3. Omówienie projektów uchwał w następujących sprawach:
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok (druk nr 59).
2) udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Płocka z tytułu wykonania Budżetu Miasta 

Płocka za 2023 rok (druk nr 60).
4. Omówienie korespondencji.
5. Sprawy różne i organizacyjne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku obrad.

Obrady rozpoczęła Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Płocka.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Witam szanownych
państwa na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady Miasta Płocka. Witam wszystkich państwa
obecnych na auli,  witam panów prezydentów,  witam przedstawicieli  wydziałów Urzędu Miasta.
Witam oczywiście szanownych państwa radnych i wszystkie osoby, które również obserwują nasze
obrady  on-line.  Przejdę  do  pierwszego  punktu  w  którym sprawdzimy  najpierw  listę  obecności
poszczególnych komisji, czy wszyscy radni są obecni i czy mamy quorum i czy będziemy mogli
przejść do pracy.  Będę tu odczytywała po kolei  poszczególne komisje i  prosiła o sprawdzenie
przewodniczących listy.”

Radni przystąpili do sprawdzenia obecności i przyjęcia porządku obrad.

Wynik głosowania – sprawdzenie obecności (Komisja Rewizyjna):
5 osób obecnych na 6 członków komisji.

Pani  radna  Marta  Krasuska Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  powiedziała:  „Bardzo  proszę
członków Komisji Rewizyjnej o zaznaczenie swojej obecności na dzisiejszym posiedzeniu.”

Pan  radny  Łukasz  Pietrzak Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  powiedział:
„Szanowni państwo, członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji proszę o potwierdzenie swojej
obecności.”

Wynik głosowania – sprawdzenie obecności (Komisja Skarg, Wniosków i Petycji):
2 osoby obecne na 3 członków komisji.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej
powiedziała: „Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej bardzo proszę członków komisji o
zaznaczenie swojej obecności.”

Wynik głosowania – sprawdzenie obecności (Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej):
6 osób obecnych na 7 członków komisji.



Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Poproszę Komisję
Gospodarki Komunalnej.” 

Pani  radna  Anna Derlukiewicz Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  powiedziała:
„Szanowni  państwo,  członkowie Komisji  Gospodarki  Komunalnej  bardzo proszę o zaznaczenie
swojej obecności.”

Wynik głosowania – sprawdzenie obecności (Komisja Gospodarki Komunalnej):
7 osób obecnych na 8 członków komisji.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dziękuję bardzo.
Teraz Komisja Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta.”

Pan  Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta
powiedział:  „Proszę  członków  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa  Miasta  o
potwierdzenie swojej obecności.”

Wynik  głosowania  –  sprawdzenie  obecności  (Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa
Miasta):
7 osób obecnych na 8 członków komisji.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję.
Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej.”

Pan  radny  Mariusz  Pogonowski Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej powiedział:  „Proszę państwa radnych, członków Komisji  Edukacji,  Zdrowia i  Polityki
Społecznej o potwierdzenie swojej obecności.”

Wynik głosowania – sprawdzenie obecności (Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej):
7 osób obecnych na 9 członków komisji.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję. I
ostatnia Komisja Kultury, Sportu i Turystyki.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki powiedziała:
„Proszę państwa radnych, członków Komisji Kultury, Sportu i Turystyki o potwierdzenie obecności.”

Wynik głosowania – sprawdzenie obecności (Komisja Kultury, Sportu i Turystyki):
8 osób obecnych na 9 członków komisji.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję.
Szanowni państwo w tym punkcie również przyjmujemy porządek obrad i również każda komisja
głosuje po kolei. Rozpoczynamy od Komisji Rewizyjnej. Kto z państwa radnych, członków Komisji
Rewizyjnej jest za przyjęciem porządku obrad? Bardzo proszę o zagłosowanie.”

Wynik głosowania – przyjęcie porządku obrad (Komisja Rewizyjna):
5 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Rewizyjną.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję.
Przechodzimy do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.”



Pan  radny  Łukasz  Pietrzak Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  powiedział:
„Szanowni  państwo,  członkowie  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji,  proszę  o  potwierdzenie
porządku obrad.”

Wynik głosowania – przyjęcie porządku obrad (Komisja Skarg, Wniosków i Petycji):
2 głosy – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej
powiedziała: „Bardzo dziękuję. Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej bardzo proszę
członków o oddanie głosu.”

Wynik  głosowania  –  przyjęcie  porządku  obrad  (Komisja  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki
Finansowej):
6 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej.

Pani  radna  Marta  Krasuska Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  powiedziała:  „Komisja
Gospodarki Komunalnej bardzo proszę.”

Pani  radna  Anna Derlukiewicz Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  powiedziała:
„Szanowni państwo, członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej, kto z państwa jest za przyjęciem
porządku obrad?”

Wynik głosowania – przyjęcie porządku obrad (Komisja Gospodarki Komunalnej):
7 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Gospodarki Komunalnej.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję.
Komisja Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta.”

Pan  Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta
powiedział: „Kto z państwa radnych członków Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta
Płocka jest za przyjęciem porządku obrad? Proszę o zagłosowanie.”

Wynik  głosowania  –  przyjęcie  porządku  obrad  (Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa
Miasta):
7 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta. 

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję.
Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej.”



Pan  radny  Mariusz  Pogonowski Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  powiedział:  „Kto  z  państwa  radnych  członków Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej jest za przyjęciem porządku obrad.”

Wynik głosowania – przyjęcie porządku obrad (Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej):
7 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Bardzo dziękuję. I
Komisja Kultury, Sportu i Turystyki.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki powiedziała:
„Kto z państwa radnych członków Komisji Kultury, Sportu i Turystyki jest za przyjęciem porządku
obrad, proszę o zagłosowanie.”

Wynik głosowania – przyjęcie porządku obrad (Komisja Kultury, Sportu i Turystyki):
7 głosów – za
0 głosów – przeciw
1 głos  –  wstrzymujący  się  (omyłkowo zagłosował  Pan radny  Mariusz  Pogonowski.  Nie  chciał

reasumpcji).

Porządek obrad został przyjęty przez Komisję Kultury, Sportu i Turystyki.

Następnie Radni przeszli do kolejnego punktu z porządku obrad.

Ad pkt. 2

Rozpatrzenie  i  zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  Gminy-Miasto  Płock  wraz  ze
sprawozdaniem  z  wykonania  Budżetu  Miasta  Płocka  za  2023  rok,  z  wykonania  planów
finansowych  samorządowych  instytucji  kultury  oraz  informacja  o  stanie  mienia  Gminy-
Miasto Płock (wydanie opinii przez poszczególne Komisje Rady Miasta Płocka).

Sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  miasta  Płocka  za  2023  rok  stanowi  załącznik  nr  9 do
niniejszego protokołu.

Prezentacja  przedstawiona  przez  Pana  Wojciecha  Ostrowskiego Skarbnika  Miasta  Płocka
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Wydanie  opinii  przez  poszczególne  komisje  odbędzie  się  oczywiście  po  wystąpieniu  pana
skarbnika, którego serdecznie zapraszam.”

Pan  Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli mógłbym poprosić … o już
jest prezentacja. To tak jak co roku postaramy się to tak w skrócie przedstawić sytuację na koniec
roku 2023.  Z tego co państwo widzą na slajdzie dochody w roku ubiegłym to 1.291,4 mln zł,
wydatki 1.274,7 mln zł. Te kwoty były o 80 mln wyższe niż rok wcześniej jeśli chodzi o wydatki i o
86  mln  wyższe  dochody  niż  w  roku  ubiegłym  co  spowodowało,  że  dzięki  takim  wpływom  i
wydatkom udało się uzyskać nadwyżkę budżetową w wysokości 16,7 mln. No i tak jak państwo
widzą ostatnie lata na szczęście udaje się te wydatki  dopasowywać do dochodów, a nie je w
istotny sposób przekraczać mimo wstępnych planów tak jak państwo widzą na tym slajdzie, które



są istotnie gorsze z punktu widzenia sytuacji finansowej miasta. Jeśli chodzi o dochody bieżące to
kwota jaką udało się uzyskać to 1.197 mln zł, wydatki bieżące 1.008,5 mln zł. I tutaj również te
kwoty  były  większe niż  rok  wcześniej.  Nie  były  to  jakieś  istotnie  duże różnice.  Jeśli  chodzi  o
wydatki to był wzrost o 17 mln zł rok do roku. Jeżeli chodzi o dochody o 45,5 mln zł, dzięki czemu
nadwyżka operacyjna w roku ubiegłym to  188,5  mln.  Można sobie  powiedzieć  tak,  nie  licząc
inflacji, że największa w historii miasta, natomiast pewnie gdybyśmy to zdyskontowali inflacją to te
kwoty są zbliżone, natomiast myślę, że patrząc na sytuacje w innych miastach to rzeczywiście
nasza nadwyżka pokazuje, że sytuacja naszego miasta jest naprawdę niezła w porównaniu do
miast znacznie większych niż Płock. No i podobna sytuacja tak jak z nadwyżką budżetową, te
wyniki  są  w  granicach  kilkudziesięciu  do  stu  milionów  lepsze  w  rzeczywistości  niż  w  planie
pierwotnym. Dochody bieżące największe wpływy w tym roku, chyba po raz pierwszy to subwencja
ogólna, natomiast  należałoby ją pomniejszyć o 40 mln takiego jednorazowego wpływu na tzw.
uzupełnianie PIT-u, natomiast w tym roku w przeciwieństwie do roku 2022 ta kwota wpłynęła na
subwencję, a nie na PIT. Przez to widzimy również, że ten PIT jest istotnie mniejszy niż był w
latach ubiegłych, 181 mln to nieznacznie mniej niż w roku 2018. Drugi pod względem wielkości
przychód  to  oczywiście  podatek  od  nieruchomości,  który  przez  lata  był  kwotą  najwyższą  i
pozostałe są dość stabilne. Mniejsze może istotne jeżeli chodzi jeszcze o spadek dochodów to
dotacje. Tutaj wpływ to 500+, które od lipca 2023 roku, rozliczenie 500+, a potem 800+ przeszło do
ZUS-u, stąd ta kwota jest istotnie mniejsza niż była w latach ubiegłych. Wydatki bieżące to nic
odkrywczego, najwyższe wydatki oczywiście oświata. Bardzo duży wzrost o 54 mln zł, tj. 13% rok
do roku i będzie kolejny slajd na którym pokażemy dokładnie jak to wyglądało jeśli chodzi o środki
własne i obce. Spadek pomocy społecznej, no to to o czym wspominałem o tym 500+. Jeśli chodzi
o administrację to widzimy nieznaczny wzrost wynikający z podwyżek dla pracowników tak urzędu
jak i  jednostek.  No i  to o czy wspominałem przed chwilą,  wydatki  oświatowe to 476,5 mln zł,
największe w naszym budżecie i tak jak państwo widzą bardzo mocno rosnące. Tak samo rosnące
po stronie jakby budżetu państwa subwencji jak i naszych własnych wydatków. W ubiegłym roku
274 mln zł to były środki zewnętrzne, w tym subwencja 256,5 mln zł. Nasze środki to 202 mln zł i tu
jeśli tak spojrzeć w tym przekroju, który państwo mają, państwo widzą na tym slajdzie od roku
2016 to wzrost naszych środków własnych to 82,6 mln zł co stanowi wzrost o 69 %. Jeśli chodzi o
środki z budżetu państwa to wzrost o 97,3 mln zł i ten wzrost jest o 55 %, co powoduje, że ten cały
czas jakby stopniowo oczywiście państwo widzą, że jeszcze więcej dopłacaliśmy, czy też mniej.
Natomiast trend jakby jest taki, że z własnych środków dopłacamy do oświaty coraz więcej. Ta
sama sytuacja jeśli chodzi o jakby o środki własne ma miejsce w opiece społecznej. Tutaj widzimy
na przestrzeni kilku lat te wzrosty kilkumilionowe. Ostatni rok to jest ponad 13 mln zł wzrostu i to
przede wszystkim spowodowane właśnie inflacją i tą sytuacją, która ma miejsce na rynku, czyli
inflacja  i  biegnące  za  nią,  podążające  za  nią  wynagrodzenia  pracowników,  a  z  tym  również
związane wszelkie koszty utrzymania również naszych mieszkańców w DPS-ach na terenie innych
powiatów to prawie 2 mln zł więcej rok do roku. Jeśli chodzi o rodziny zastępcze i pieczę całą
zastępczą tj. ponad milion złotych. Również więcej rok do roku, czy też usługi opiekuńcze to pół
miliona  złotych.  Tutaj  dwa  słowa  jeszcze,  ponieważ  zawsze  mamy  w  tym  punkcie  również
wymieniamy instytucje kultury, więc w porównaniu do poprzednich lat dołożyliśmy jeden slajd, żeby
państwu pokazać jak wyglądają wydatki i czym są pokrywane w kulturze. Tak w POKiS-ie wydatki
to 14,7 mln zł łączne z czego 1,2 mln to są środki uzyskane na zewnątrz. Jeśli chodzi o chór to
mamy wydatki 1,6 mln z czego 200 tys. środki uzyskane z zewnątrz. Książnica Płocka 10,8 mln zł
z  czego środki  zewnętrzne to  400 tys.  Galeria  sztuki  to  jest  1,33 mln zł,  30 tys.  uzyskanych
środków zewnętrznych i Płocka Orkiestra Symfoniczna, której wydatki w ubiegłym roku to 5,5 mln
zł i  1,2 mln pozyskanych środków zewnętrznych. Tutaj myślę, że należałoby pewnie pochwalić
pana dyrektora za bardzo dobre zarządzanie, ponieważ to ponad 20 % kosztów orkiestry udało się
panu  dyrektorowi  uzyskać  z  grania  na  zewnątrz  i  z  właściwego  zarządzania  personelem  co
widzimy zresztą w ostatnich latach ten wzrost. Oczywiście rok 2021 to jeszcze pandemia, tak w
ogóle historycznie to raczej były kwoty rzędu 600-700 tysięcy, więc ten rok pandemiczny to trudno
go porównywać,  natomiast  ten  1,2  mln  zł  uzyskany w roku ubiegłym rzeczywiście  jest  chyba
największy  odkąd  ja  pamiętam.  Kolejny  slajd  to  dochody,  wydatki  majątkowe.  Tutaj  widzimy
dochody majątkowe 94,4 mln zł, wydatki majątkowe 266 mln zł, wzrost dochodów o 40 mln zł i to
głównie  środki  z  Polskiego  Ładu  30  mln  zł  na  Łukasiewicza,  5  mln  zł  Kościuszki,  5  mln  zł



Batalionów Chłopskich i wzrost wydatków o 64 mln zł również związane m.in. z tymi inwestycjami.
Za chwileczkę wymienię  te  największe.  Dochody majątkowe,  dochody z  majątku 15 mln zł  to
sprzedaż majątku mniejsza niż w roku 2022 czy 2021. Pewnie w tym roku ta kwota będzie trochę
większa. No i środki z budżetu państwa to o czym wspominałem przed chwilą i środki z BGK-u
myślę, że też istotne 13,7 mln zł dotyczące budowy mieszkań komunalnych oraz pozostałe środki
w czym, w tych 11,5 mln – 9 mln to środki uzyskane od marszałka. 4 mln zł na Kościuszki, 3,6 mln
zł na Łukasiewicza, 300 tys. na piece czy 300 tys. również na renowację boisk przy SP nr 20, w
zasadzie modernizację budowy, prawie nowe. Wydatki majątkowe, no to jakby wracamy trochę do
korzeni,  że po dwóch latach z tego co pamiętam, dwóch albo trzech nawet,  gdzie wydatki  na
kulturę fizyczną były najwyższe to wracamy do tego, gdzie zawsze przez lata wydatki na transport i
łączność, czyli  w zasadzie głównie na drogi,  ale czasem również na autobusy były wyższe od
wszystkich innych. Więc ta sytuacja pewnie wróciła na jakiś czas, zobaczymy na jak długo i czy
gdzieś  będziemy  mieli  jakieś  inne  istotne  wydatki  niekoniecznie  związane  z  transportem  w
najbliższych latach.  Jeśli  chodzi  o  wydatki  majątkowe to  finansowane one były  w zasadzie  w
prawie  75  % dochodami  własnymi,  czyli  środkami  własnymi.  Pozostałe  to  47  mln  zł  środki  z
budżetu państwa, inne środki zewnętrzne – 25 mln zł, 3,5 mln zł to zwiększenie zadłużenia i 6,5
mln zł środki z Unii  Europejskiej.  Największe inwestycje, te o których wspominałem to właśnie
Łukasiewicza – 77 mln zł, stadion – prawie 30 mln zł, Kościuszki – 18 mln zł, czy też Batalionów
Chłopskich – 6,5 mln zł, rozwój infrastruktury zrównoważonej mobilności miejskiej – 8,3 mln zł, czy
też  modernizacja  bloków  żywieniowych  –  3,1  mln  zł.  I  na  koniec  ostatni  slajd  jeśli  chodzi  o
zadłużenie miasta myślę, że jest ono na takim poziomie, który przy budżecie około 1,3 mld zł jest
rzeczywiście myślę, że bardzo bezpieczne – 430 mln zł. W ostatnich latach widzimy spadek tego
zadłużenia o ponad 80 mln zł. W tej kwocie 430,5 mln zł mamy 252,5 mln zł kredytów i 178 mln zł
wyemitowanych obligacji. To tak w skrócie, a jeszcze może w ubiegłym roku pociągnęliśmy 55 mln
zł  długu,  51,5  mln zł  było  spłaty,  stąd te  3,5  mln zł  na poprzednim slajdzie  i  zresztą  na tym
widoczne wzrost zadłużenia. Jeśli jakieś pytania to postaramy się odpowiedzieć, dziękuję bardzo.”

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo  dziękuję  panie  skarbniku.  Czy  są  pytania  do  wystąpienia  i  do  materiału?  Nie  widzę
szanowni państwo. Jest pytanie? Pan nie jest członkiem komisji, więc tutaj tylko możemy … No nie
podczas dzisiejszej komisji. Możemy w sprawach różnych, tak. Szanowni państwo, czy w takiej
sytuacji powinniśmy poddać pod głosowanie. Zapraszam pana do mównicy. Tylko bardzo proszę o
czas, dobrze?”

Pan Jan Wyrębkowski mieszkaniec miasta powiedział: „Tak. Proszę państwa będę krótko. Witam
wszystkich, gratuluję wybranym do rady miasta. No widzę, że dużo twarzy się nie zmieniło, ale
dużo jest  znajomych. Proszę państwa ja krótko będę teraz mówił,  będę chciał  właśnie w tych
sprawach różnych trochę sprawę rozwinąć, natomiast tutaj państwu zasygnalizuję pewne rzeczy
bo należy je na początku zasygnalizować. Proszę państwa ta kadencja nie może być taka jak
wszystkie poprzednie które były. Wchodzicie państwo w ósmą kadencję i macie tutaj 5 lat przed
sobą. Zróbcie, żeby ta kadencja naprawdę skończyła się sukcesem. Żaglowiec Płock płynie po
morzu, ale nikt nie wie dokąd on płynie, nie ma kapitana który potrafiłby nim sterować, nie ma
załogi która potrafiłaby odpowiednio żaglami na tym morzu sterować żeby ten statek dopłynął do
jakiegoś  portu  obranego.  Ja  w  2018  roku  gdy  żeście  państwo  przyjmowali  strategię  dałem
propozycję mapy drogowej. Państwo płyniecie bez mapy. Płynąc bez mapy, nie wiedząc gdzie to
się  nigdzie  nie  dopłynie.  No  oczywiście  budżet  się  wykona  po  stronie  przychodu,  po  stronie
wydatków, to jest sprawa bardzo prosta, ale to nie prowadzi do osiągnięcia portu. Nie prowadzi do
osiągnięcia celów. I  na to chciałby państwu zwrócić uwagę,  że wy jesteście w takim punkcie,
natomiast dziwię się, że tutaj nikt tego z radnych czy starych czy nowych no nie dyskutuje nad
budżetem. Na pewno wiele tam elementów jest, ja nie będę dyskutował nad tym, jest tak jak jest,
zgłaszam to czego nie ma, a powinno być. Bo proszę państwa nie można robić strategii gdy się nie
ma wizji, miasta gdy się nie ma planów. Nie można robić perspektyw budżetowych na 2050 rok,
nie można przewidywać cokolwiek jeżeli się nie ma wizji miasta. Tej wizji państwo żeście przez 34
lata nie stworzyli  i  dlatego sygnalizuję to na samym początku żebyście państwo wiedzieli  jakie
wyzwania przed tą kadencją państwa w tej  chwili  stoją. No i  na tym zakończę, a w sprawach



różnych rozwinę temat. Dziękuję bardzo.”

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo dziękuję.  Szanowni  państwo my natomiast  przechodzimy do wydania  opinii  na  temat
przedstawionego  materiału  i  bardzo  proszę  po  kolei  każdą  komisję  o  zaopiniowanie.  Komisja
Rewizyjna bardzo proszę członków komisji o wydanie opinii.”

Radni przystąpili do głosowania.

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisja Rewizyjna):
4 głosy – za
0 głosów – przeciw
1 głos – wstrzymujący się.

Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo proszę teraz Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.”

Pan  radny  Łukasz  Pietrzak Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  powiedział:
„Szanowni państwo członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji kto z państwa radnych jest za
pozytywną opinią w tym punkcie?”

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisja Skarg, Wniosków i Petycji):
1 głos – za
1 głos – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie wydała opinii.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej
Rady Miasta Płocka powiedziała: „Bardzo dziękuję. Teraz członkowie Komisji Skarbu, Budżetu i
Gospodarki Finansowej. Bardzo proszę o wydanie opinii.”

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej):
4 głosy – za
0 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.



Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Komisja Gospodarki Komunalnej bardzo proszę.”

Pani  radna  Anna Derlukiewicz Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  powiedziała:
„Szanowni państwo członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej kto z państwa jest za pozytywną
opinią w tym punkcie? Bardzo proszę o zagłosowanie.”

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisja Gospodarki Komunalnej):
5 głosów – za
0 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo dziękuję. Poproszę teraz komisję Komisja Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta.”

Pan  Michał Sosnowski Przewodniczący Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta
powiedział:  „Kto  z  państwa  radnych  członków  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju  i  Bezpieczeństwa
Miasta, jest za pozytywną opinią w tym punkcie?”

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisji Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta):
5 głosów – za
0 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Inwestycji, Rozwoju i Bezpieczeństwa Miasta zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo dziękuję. Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej.”

Pan  radny  Mariusz  Pogonowski Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej  powiedział:  „Kto  z  państwa  radnych  członków Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej jest za pozytywną opinią w tym punkcie?”

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej):
4 głosy – za
0 głosów – przeciw
3 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
Bardzo dziękuję i poproszę Komisję Kultury, Sportu i Turystyki.”



Pani radna Małgorzata Ogrodnik Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki powiedziała:
„Kto z państwa radnych członków Komisji Kultury, Sportu i Turystyki jest za pozytywną opinią w
tym punkcie?”

Wynik głosowania –   Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock  
wraz ze  sprawozdaniem z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok, z wykonania planów
finansowych samorządowych instytucji kultury oraz informacja o stanie mienia Gminy-Miasto Płock
(Komisja Kultury, Sportu i Turystyki):
5 głosów – za
1 głos – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Kultury, Sportu i Turystyki zaopiniowała pozytywnie ww. sprawozdanie.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo dziękuję. Szanowni państwo możemy zatem przejść do punktu trzeciego.”

Ad pkt. 3

Omówienie projektów uchwał w następujących sprawach:

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy-Miasto Płock wraz ze sprawozdaniem
z wykonania Budżetu Miasta Płocka za 2023 rok (druk nr 59).

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Również  poproszę  każdą  komisję  osobno  o  zagłosowanie.  I  pierwsza  komisja  to  Komisja
Rewizyjna, bardzo proszę. Kto z państwa radnych członków Komisji Rewizyjnej jest za przyjęciem
druku nr 59?”

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poddała pod głosowanie projekt
uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
4 głosy – za
0 głosów – przeciw
1 głos – wstrzymujący się.

Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Pan Łukasz Pietrzak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  poddał pod głosowanie
projekt uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
1 głos – za
1 głos – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie wydała opinii.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca  Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej



poddała pod głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
4 głosy – za
0 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki  Finansowej zaopiniowała  pozytywnie  ww.  projekt
uchwały.

Pani  radna  Anna Derlukiewicz Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  poddała  pod
głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
5 głosów – za
0 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Pan  Michał Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta
poddał pod głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
5 głosów – za
0 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się.

Komisja Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta zaopiniowała pozytywnie ww. projekt
uchwały.

Pan  radny  Mariusz  Pogonowski Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej poddał pod głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
4 głosy – za
0 głosów – przeciw
3 głosy – wstrzymujące się.

Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Pani  Małgorzata  Ogrodnik Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  poddała  pod
głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 59.

Wynik głosowania członków Komisji:
5 głosów – za
1 głos – przeciw
2 głosów – wstrzymujących się.

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.



2)  udzielenia  absolutorium  Prezydentowi  Miasta  Płocka  z  tytułu  wykonania  Budżetu
Miasta Płocka za 2023 rok (druk nr 60).

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poddała pod głosowanie projekt
uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
4 głosy – za
1 głos – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Pan  radny  Łukasz  Pietrzak Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
1 głos – za
1 głos – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie wydała opinii.

Pani radna  Marta Krasuska Przewodnicząca  Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej
poddał pod głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
4 głosy – za
1 głos – przeciw
1 głos – wstrzymujący się.

Komisji  Skarbu,  Budżetu  i  Gospodarki  Finansowej zaopiniowała  pozytywnie  ww.  projekt
uchwały.

Pani  radna  Anna Derlukiewicz Przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  poddała  pod
głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
5 głosów – za
1 głos – przeciw
1 głos – wstrzymujący się.

Komisja Gospodarki Komunalnej nie wydała opinii w sprawie ww. projektu uchwały.

Pan  Michał Sosnowski Przewodniczący  Komisji  Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta
poddał pod głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
5 głosów – za



1 głos – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się.

Komisja Inwestycji,  Rozwoju i  Bezpieczeństwa Miasta zaopiniowała pozytywnie ww. projekt
uchwały.

Pan  radny  Mariusz  Pogonowski Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki
Społecznej poddał pod głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
4 głosy – za
1 głos – przeciw
1 głos – wstrzymujący się.

Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Pani  Małgorzata  Ogrodnik Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  poddała  pod
głosowanie projekt uchwały pomieszczony na druku nr 60.

Wynik głosowania członków Komisji:
5 głosów – za
2 głosy – przeciw
1 głos – wstrzymujący się.

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo dziękuję. Szanowni państwo zakończyliśmy głosowania.”

Ad pkt. 5

Omówienie korespondencji.

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Nie wpłynęła do nas żadna korespondencja.”

Ad pkt. 6

Sprawy różne i organizacyjne.   

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Tutaj  chciał  pan  zabrać  głos.  Ja  mam pytanie,  ile  czasu  pan potrzebuje  na  zabranie  głosu?
10 minut panu wystarczy? Poprosimy.”

Pan  Jan Wyrębkowski mieszkaniec miasta  powiedział:  „Dziękuję  bardzo za udzielenie  głosu.
Proszę  państwa  gdy  załoga  i  kapitan  nie  wie  dokąd  żaglowiec  ma  płynąć  to  nigdy  nie  ma
przychylnych wiatrów. Trzeba ocenić sytuację Płocka. Aktualnie wchodzicie państwo w kadencję i
naprawdę ta kadencja musi być taka, że Wam będzie się chciało pracować. Na spotkaniu tutaj
konsultacyjnym w Orlen Arenie było tylko troje radnych, reszta nie widziała żeby być. Tutaj były
wybory radników też prawda nie było widziałem chętnych do pracy. Trzeba zmienić tutaj podejście
do funkcjonowania Płocka i do państwa pracy.”



Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Czy możemy do meritum bo na razie ...”

Pan  Jan  Wyrębkowski mieszkaniec  miasta  powiedział:  „Tak,  do  meritum,  przechodzimy  do
meritum. Proszę państwa powiedziałem, że zaczynają wiać przychylne wiatry.  Te wiatry trzeba
umieć  wychwycić.  Aktualnie  było  wiele  przychylnych  wiatrów,  ale  państwo  żeście  tego  nie
wychwycili.  W  2011  roku  w  Koncepcji  Przestrzennego  Zagospodarowania  Kraju  2030  było
ustalone,  że  Płock  ma  być  ośrodkiem  regionalnym.  Państwo  żeście  przez  13  lat  nie  podjęli
praktycznie żadnych działań, żeby z Płocka wykreować ośrodek regionalny. Dzisiaj też pokazała
się taka informacja w gazecie „Panorama Płock”, że w zeszłym roku ubyło 1300 mieszkańców.
Więc już nawet ponad tysiąc mieszkańców nam ubywa. Dlaczego? Dlatego,  że młodzież stąd
emigruje. Ja byłem na takim spotkaniu w Towarzystwie Naukowym Płockim i z panem Portalskim
rozmawiałem,  zapytałem  się  o  studentów,  jak  to  jest?  Więc  powiedział,  że  najwięcej  na
Politechnice było na początku lat dwutysięcznych, było około 3500 studentów, aktualnie jest około
1150, więc zobaczcie co się dzieje. W Seminarium na pewno jeszcze jest gorzej, na uczelni Pawła
Włodkowica jest podobnie. No może Akademia Mazowiecka się rozwija bo w 2000 roku jeszcze jej
nie było jak dobrze tutaj wiem. Więc taka jest sytuacja, młodzi stąd emigrują, społeczność się
starzeje, wymierają i Płock w coraz gorszej sytuacji jest, żeby się rozwijał. Proszę państwa nie
macie państwo żadnej wizji  funkcjonowania Płocka, nie macie planu perspektywicznego, nawet
wizji nie macie tego miasta, a minęły 34 lata. Płock chce się składać z wycinkowych pomysłów. Ja
już  o  tym  mówiłem,  że  no  nie  da  [nieczytelna  wypowiedź] z  różnych  pudełek  zrobić  coś
sensownego. Przejrzałem wstępnie Raport o Stanie Miasta. W pierwszym zdaniu prezydenta ktoś
napisał, prezydent to podpisał, że Płock jest w dalszym ciągu w zrównoważonym rozwoju. Tego
zrównoważonego rozwoju nie ma, nie ma rozwoju, a zrównoważonego w ogóle nie ma. Dlaczego?
Dlatego,  że  tutaj  powstaje  wyniszczanie  potencjału,  wyniszczanie  wszystkiego  co  jest
pozytywnego w tym mieście. Miasto się wyludnia, miasto w chaosie decyzyjnym i urbanistycznym,
przestrzennym tutaj jest kształtowane. Tak to jest. Ja byłem na konsultacjach nie tylko tu, byłem w
Bulkowie,  zasygnalizowałem sprawę.  Płock  musi  mieć  wewnętrzny  i  zewnętrzny  system dróg
dojazdowych, ewakuacyjnych i ratowniczych. Zasygnalizowałem tam temat, słuchałem tutaj co w
Orlen Arenie jaka dyskusja będzie. No prawda wielki sukces tutaj się udało Płockowi osiągnąć, że
w przeciągu 20 lat  udało  się  odgiąć trasę S10 w kierunku Płocka.  To nie  jest  sukces proszę
państwa, jest to obraz tego jak państwo w ogóle podchodzicie do kształtowania, funkcjonowania
Płocka.  I  byłem potem jeszcze w Bielsku,  powiem państwu,  że jechałem od torów do Bielska
godzinę. Korek w kierunku Bielska, korek z Bielska do Płocka. Nie można było dojechać, lekko
żeśmy się spóźnili. W Bielsku byłem dyskutantem ostatnim bo ja rozmawiałem i w Płocku już po
tych wszystkich tutaj konsultacjach jakie były. Tam projektantom i dyrektorom z Bydgoszczy i z
Warszawy zawiozłem swoje koncepcje. Wymieniliśmy poglądy i powiedzieli do mnie, że oprócz
tych  trzech  wariantów może  być  czwarty  wariant,  wariant  społeczny,  a  ten  wariant  ja  proszę
państwa zaraz tutaj państwu przekażę i również dostaniecie ode mnie e-mailem na swoje skrzynki
i  wiele  tutaj  z  powiatu  osób,  z  województwa mazowieckiego,  Biura  Planowania  Regionalnego
dostaną wariant czwarty. Jest ode mnie tutaj do państwa sugestia żebyście państwo ten wariant
czwarty, społeczny przekształcili w wariant samorządowy. Tamte rozwiązania trzy proszę państwa
są  nieodpowiednie  dla  Płocka  bo  droga,  która  będzie  pomiędzy  Płockiem,  a  Zągotami  czy
pomiędzy Płockiem, a Bielskiem to proszę państwa nie jest rozwiązanie dobre dla Płocka. Płock
trzeba właściwie zaplanować przestrzennie. Nie można sprzedać tych wycinkowych miejscowych
planów, tylko musi być plan ogólny. Nie wiem czy państwo już wiecie jest w tej chwili program
wspomagania, opracowywania planów ogólnych. Do czerwca przyszłego roku można uzyskiwać
środki. Do końca roku trzeba umieścić plan ogólny w Biuletynie Informacji Publicznej, natomiast
nie  można  zrobić  planu  ogólnego  dla  miasta  dla  każdej  gminy  jeżeli  nie  ma  wizji  czy  planu
funkcjonowania  w  tym przypadku  Płocka.  Trzeba  mieć  wizję  tego  funkcjonowania  miasta.  No
inaczej to będzie to wszystko takie prawda, te plany będą jak perspektywa budżetowa do 2050
roku i jak strategia do 2030 roku. Są jakieś tam dokumenty stworzone, ale z tego nic nie wynika.
Także proszę państwa przygotowałem trzy egzemplarze tutaj dla Przewodniczącego Rady Miasta,
Przewodniczącego Komisji Inwestycji, Bezpieczeństwa i Rozwoju i dla pana Artura Zielińskiego,



żeby tutaj już sobie popatrzeć. Ja tylko może przeczytam, że proszę państwa zaproponowałem
tutaj w tym, żeby S10 potraktować jako drogę Via Europe i Via Mazovia i tutaj w tej mojej koncepcji
jest proszę państwa zintegrowanie S10, DK60, DK62, E40 i tras kolejowych dla Płocka i regionu
płockiego.  Tak  trzeba  do  zagadnienia  podejść.  Nie  można  każdego  elementu  autonomicznie
konsultować bo z tego nic nie wyjdzie to się w nic nie złoży. Także dziękuję bardzo, nie wiem czy
się zmieściłem. Jeszcze tylko zasugeruję do państwa, żebyście państwo przestudiowali  dobrze
Raport  o  Stanie  Miasta  i  byli  przygotowani  do  dyskusji  bo  widzę  także  na  temat  piłki  to  jest
dyskusja 2,5 godziny, natomiast studium nie było w ogóle dyskusji. Nie wiem czy będzie na temat
raportu tutaj prawda dyskusja w czerwcu jeszcze tutaj. Także dziękuję bardzo.”

Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka powiedziała:
„Bardzo dziękuję. Szanowni państwo kończymy posiedzenie wspólne stałych komisji. Natomiast ja
bardzo proszę jeszcze o pozostanie członków Komisji Rewizyjnej na sali, ponieważ mamy jeszcze
swoje posiedzenie.”

Ad pkt. 7

Zakończenie posiedzenia.

Ponieważ  nie  było  więcej  głosów,  Pani  radna  Marta  Krasuska  –  Przewodnicząca  Komisji
Rewizyjnej zamknęła wspólne posiedzenie Komisji Rady Miasta Płocka.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca
Komisji Rewizyjnej 

/-/ Marta Krasuska 

Przewodnicząca
Komisji Skarbu, Budżetu 
i Gospodarki Finansowej 

   
/-/ Marta Krasuska

  

Przewodnicząca
Komisji Gospodarki Komunalnej 

/-/ Anna Derlukiewicz

Przewodniczący
Komisji Inwestycji, Rozwoju

i Bezpieczeństwa Miasta
              

/-/ Michał Sosnowski



Przewodnicząca
Komisji Edukacji, Zdrowia i

Polityki Społecznej
  

/-/ Daria Domosławska

Przewodnicząca
Komisji Kultury, Sportu i

Turystyki
    

/-/ Małgorzata Ogrodnik

Przewodniczący
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

/-/ Łukasz Pietrzak

Protokołował:

/-/ Piotr Orłowski

Wykaz załączników do niniejszego protokołu:

1-7. Lista obecności radnych, członków poszczególnych komisji.
8. Lista obecności osób zaproszonych.
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Płocka za 2023 rok.
10. Prezentacja przedstawiona przez Pana Wojciecha Ostrowskiego Skarbnika Miasta Płocka.


